



UNITED ARAB EMIRATES
MINISTRY OF INDUSTRY
& ADVANCED TECHNOLOGY



شهادة الاعتماد Accreditation Certificate

Conformity Assessment Body's ID: NAH 015

الرمز التعريفي لجهة تقييم المطابقة: NAH 015

Halal Certification Organisation Ltd
34 Mornington Road, Smethwick, West Midlands , Birmingham,
United Kingdom

منظمة شهادة الحلال المحدودة
34 طريق مورنينجتون سميثويك B66 2JE، برمنغهام، المملكة المتحدة

Accredited according to the National Standard UAE.S 2055-2₁ to
undertake Halal Certification as specified in the attached
Accreditation Scope.

حاصل على الإعتماد لإصدار شهادات المطابقة الحلال الواردة في وثيقة المجال
المرفقة وفقاً للمواصفة الإماراتية UAE.S 2055-21₁

Accredited on: 01/10/2025

تاريخ منح الاعتماد: 01/10/2025

Expires on: 30/09/2028

تاريخ الانتهاء: 30/09/2028

1 Accreditation in accordance with the National Standard UAE.S 2055-2:2016
"Requirements for the operation of various types of bodies performing
inspections" and the relevant ENAS requirements.

1 وفقاً لمتطلبات المواصفة الإماراتية UAE.S 2055-2:2016 المنتجات الحلال – الجزء الثاني:
الإشتراطات العامة لجهات إصدار شهادات الحلال والمتطلبات ذات العلاقة الخاصة بنظام الإعتماد
الوطني الإماراتي ENAS.

This certificate is invalid without the attached scope of accreditation, which
subjected to annual surveillances as per ENAS procedure. Certificate can be
updated or re-issued until the expiry date defined above. The validity of the
certificate is subjected to continuous compliance with the requirements of the
accreditation system. The halal certification body is responsible for the results of
its certifications.



مجال الاعتماد جزء أساسي من هذه الشهادة حيث تخضع مجالات الاعتماد المذكورة في الوثيقة المرفقة
لعمليات متابعة لاحقة من قبل نظام الاعتماد الوطني، وتعتبر هذه الشهادة صالحة وقابلة للتحديث
واعادة الإصدار حتى تاريخ الانتهاء المدون أعلاه شريطة استمرار جهة إصدار شهادة المطابقة الحلال
المذكورة أعلاه في تطبيق متطلبات نظام الاعتماد الوطني سالف الذكر. تتحمل جهات إصدار شهادة
المطابقة الحلال مسؤولية شهادات المطابقة الصادرة عنها.

This is an electronic certificate and does not require stamp and signature.
Certificate will be invalid in case of any modification.

هذه الشهادة صدرت إلكترونياً ولا تحتاج لختم أو توقيع، أي كشط أو تغيير في هذه الشهادة يلغيها.

Initial Accreditation Date: 01/10/2025

تاريخ منح الإعتماد لأول مرة: 2025/10/01

هاتف 600565554 TEL ص.ب. P.O.BOX 48666 | أبوظبي، دبي، الإمارات العربية المتحدة Abu Dhabi, Dubai, United Arab Emirates



www.moiat.gov.ae



Accreditation Scope

Halal Certification Organisation Ltd , NAH 015
Halal Certification Body, (UAE S 2055-2: 2021)

34 Mornington Road, Smethwick, West Midlands , Birmingham, United Kingdom

Issue Date: 01/10/2025

Expiry Date: 30/09/2028

Issue No: 1

Halal Certifications performed at/from the location specified above

Category		Sub Category		Products/Services & Included activities	Scheme/ Standard
C	Food Manufacturing	CI	Processing of perishable animal products	Production of animal products including fish and seafood, meat, eggs, dairy and fish products	Standard UAE.S 2055-1
C	Food Manufacturing	CII	Processing of perishable plant products	Fresh fruits' fresh juices; preserved fruits; fresh vegetables; preserved vegetables	Standard UAE.S 2055-1
C	Food Manufacturing	CIII	Processing of perish- able animal and plant products (mixed products)	Production of mixed animal and plant products including pizza, lasagne, sandwich, dumpling, ready to-eat meals	Standard UAE.S 2055-1
C	Food Manufacturing	CIV	Processing of ambient stable products	Canned products; biscuits; snacks; oil; drinking water; beverages; pasta; flour; sugar; salt	Standard UAE.S 2055-1
C	Food Manufacturing	CV	Animal slaughtering	Processing of carcasses including slaughtering in slaughterhouses, cutting, cleaning and packing	Standard UAE.S 2055-1; Standard UAE.S 993

This is an electronic certificate and does not require stamp and signature. Certificate will be invalid in case of any modification.



هذه الشهادة صدرت إلكترونياً ولا تحتاج لختم أو توقيع، أي كشط أو تغيير في هذه الشهادة يلغيها.



Accreditation Scope

Halal Certification Organisation Ltd , NAH 015
Halal Certification Body, (UAE S 2055-2: 2021)

34 Mornington Road, Smethwick, West Midlands , Birmingham, United Kingdom

Issue Date: 01/10/2025

Expiry Date: 30/09/2028

Issue No: 1

K	Production of (Bio) Chemicals		Microbiology, Production of food and feed additives, vitamins, minerals, biocultures, flavourings, enzymes and processing aids Pesticides, drugs, fertilizers, cleaning agents, cosmetics, textiles, leather products, etc.	Standard UAE.S 2055-1
END				

This is an electronic certificate and does not require stamp and signature. Certificate will be invalid in case of any modification.



هذه الشهادة صدرت إلكترونياً ولا تحتاج لختم أو توقيع، أي كشط أو تغيير في هذه الشهادة يلغيها.